
PREMIKA SE
»Denar je, denarja ni,« bi

lahko rekli za iolčno razpravo o
financiranju kulturnoumetniških
društev in kulturnih skupin na
nedavni seji zbora delegatov
ZKO občine Moste-Polje. Sicer
pa je vedno in povsod, kadar se
odloča o denarju, razprava zelo
burna in včasih, ial, tudi jalova,
kajti denar s svojo magično
močjo odtegne razpravljavce od
poglavimih vsebinskih proble-
mov.

In če smo že začelipri denarju,
potem ostanimo pri tem vprašnju
in speljimo zadevo do konca.

Jabolko spora in nesporazuma
na omenjeni seji so bili kriteriji za
dditev sredstev društvom in sku-
pinam. Največ očitkovje letelo na
rovaš pevskega zbora Vide Pre-
garc, češ da je le-ta dobil preveč
sredstev, čep rav je treba povedati,
da je program tega zbora povsem
utemeljen in docela sprejemljiv.

DUema je bila tudi v tem, ali
sprejeti kriterij povsem enake de-

litve sredsiev ali pa naj bo vodilo
predvsem delo in pa utemeljen
program skupine oziroma druš-
tva, kajti znano je, da nekatere
skupine in društva samo životari-
jo. Res paje tudi, da bi moral biti
izvršni odbor občinske ZKO ča-
rodej, če bi hotel »pravično« raz-
deliti borih 600.000 dinarjev, ko-
likor jih je imel na voljo.

Očitek delegatov pa je veljal
tudi občinskim delegatom v
mestni ZKO, ki niso vedno nav-
zoči, kadar se na mestni ravni de-
lijo sredstva. Kajti delegati bi se
morali odločno zavzemati za
večja sredstva.

Zamislitipa bise bilo treba tudi
ob ugotovitvi delegata, kije dejal,
da neka naša krajevna skupnost
niporabila 10.000 dinarjev, kiso
ji bili na voljo za kulturno dejav-
nost.

V svojih uvodnih mislih je
predsednik OZKO Srečko Čoš
nanizal nekaj vidnih uspehov, ki
so jih v letu 1979 dosegla posa-

tnezna društva in skupine. Grajal
pa je odbore (za gledališko, glas-
benoter literarno dejavnost), ki še
niso zaziveli. hjema je samo li-
kovni odbor.

Govorje bil tudi o tako imeno-
vanih animatorjih kulturnih de-
javnosti, ki jih ima občina 32 in
bo zanje v januarfu organiziran
seminar. Kar zadeva animatorje,
Ljubljana nazaduje, saj jih ima
denimo Maribor ze kar 450.

V razpravi so bila omenjena
tudi šolska kulturna društva, ki
delajo preveč sama zase in bi po
mnenju delegatov morala najti
stik z združenim delom in krajev-
nimi skupnostmi. O vzrokih za
takšno stanje nismo slišali niče-
sar, verjetno pa jih je več.

Razveseljiva je ugotovitev de-
legatov, da se na področju dejav-
nosti v občini vendarle premika
na bolje. O tem priča tudi dejstvo,
da je v zadnjem času čutiti za 10
dejavnost več posluha in razunte-
vanja pri družbenopolitičnih or-
ganizacijah. In če še dodamo dej-
stvo, da je bil poloien temeljni
kamen za gradnjo kulturnega
doma v Mostah, potem je na
dlani, da kultura v občini te ni
potisnjena na stranski tir.
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